
Dz-07.0021.3.2019 

Uchwała nr V/57/2019 

Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec 

z dnia 19 marca 2019 roku 

w sprawie zwiększenia częstotliwości odbioru odpadów selektywnych z domów 

jednorodzinnych 

Na podstawie § 3 pkt 3 lit. k uchwały nr XCIX/1501/14 Rady Miasta Krakowa z dnia 12 marca 2014 

r. w sprawie: organizacji i zakresu działania Dzielnicy VII Zwierzyniec w Krakowie (Dz. Urz. Woj. 

Mał. z 2014 r. poz. 1843 z późn. zm.) Rada Dzielnicy VII Zwierzyniec uchwala, co następuje: 

 

 

§ 1. 

Wnioskuje się  do Rady Miasta Krakowa i Prezydenta Miasta Krakowa o podjęcie 

działań zmierzających do zwiększenia częstotliwości odbioru odpadów selektywnych 

z domów jednorodzinnych. Postuluje się, żeby były one wywożone co najmniej dwa razy 

w miesiącu. 

 

§ 2. 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

 

   Przewodniczący 

 Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec 

            Szczęsny Filipiak 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Uzasadnienie: 

Odpady selektywne są odbierane z domów jednorodzinnych tylko raz w miesiącu. Od 1 kwietnia br. 

zostaną wprowadzone w Krakowie nowe zasady wywozu śmieci. Niestety w ramach reformy nie 

przewidziano poprawy standardu obsługi mieszkańców. W wielu gospodarstwach domowych nie ma 

możliwości gromadzenia większej ilości odpadów. Rzadki wywóz pozostałości jest bardzo 

problematyczny dla sporej rzeszy osób. Radni naszej dzielnicy często otrzymują od mieszkańców 

wiele skarg na działanie sytemu. Jeżeli władze miasta chcą stawiać na ekologię i mają zamiar 

zachęcać krakowian do segregacji surowców wtórnych, to w przekonaniu Rady Dzielnicy VII 

Zwierzyniec powinno się zwiększyć częstotliwość wywożenia odpadów selektywnych. Wiele osób nie 

segreguje śmieci, żeby nie musieć dłużej składować odpadów. Dlatego zwiększenie częstotliwości 

mogłoby się przełożyć na lepsze wyniki w odzyskiwaniu surowców wtórnych. Przy odpowiedniej 

organizacji sytemu, poprawa jakości obsługi mieszkańców nie musiałaby wiązać się z koniecznością 

ponoszenia dużych nakładów. 


